
Verslag van de jaarvergadering Lasgroep Zuid-Limburg over het 

verenigingsjaar 2013. 

 

 

 

Op 28 januari 2014 werd in het Roda stadion te Kerkrade onze jaarvergadering gehouden. 

Na de gebruikelijke ontvangst met koffie en vla, verwelkomde onze voorzitter, Gied Rienstra, de 43 

aanwezige leden en opende de vergadering. Terugkijkend op de activiteiten van het afgelopen jaar 

memoreerde hij dat het een prima vereniging jaar  is geweest, en we ons mogen verheugen met een 

groeiend leden aantal, wij mochten 16 nieuwe leden verwelkomen. 

Ook het bezoek van de lezingen mogen we niet klagen met zelfs uitschieters er onder zoals de lezing 

van: Line Stops en Hot Taps, met 53 bezoekers, 

schiet eruit. Gemiddeld per lezing konden wij 40,1 

bezoeker verwelkomen, een prima resultaat. 

Hierna ging Pieter Willemse een uitleg over het 

voorlopig jaar programma. Gestreefd wordt, door 

het bestuur, naar een 7 tal lezingen en/of 

bezoeken. Voor de excursie staat nog geen 

definitieve datum, maar over de juiste invulling 

volgt spoedig bericht. 

Pieter vervolgde met het overzicht van het ledenbestand. Het totaal aantal was per 1 januari 2013, 

137 leden en op 31 december 2013, 145 leden. Ondanks het opzeggen van een aantal leden toch een 

een behoorlijke toename van leden van onze lasgroep.

 

Uit het sponsoroverzicht blijkt dat we dit jaar een teruggang van het aantal sponsoren hebben. 

Oorzaken hiervan zijn divers: veranderend sponsorbeleid van bedrijven, sluiting van bedrijf, 

samenvoeging van bedrijven, etc. Vergeleken met de andere lasgroepen beschikken wij nog altijd 

over en grote sponsorgroep. Tijdens de vergadering heeft een van onze leden zich spontaan 

aangemeld als sponsor voor de lasgroep door zijn bedrijf. Onze sponsoren worden bedankt voor het 

vertrouwen in de activiteiten van de lasgroep Zuid-Limburg.  



 

Onze penningmeester Hein Leurs ging hierna verder met het financieel verslag. 

Hij memoreerde dat inderdaad door minder sponsor inkomsten, de baten, iets minder waren, 

waardoor er een negatief verschil van circa 560 € ten opzichte van de begroting is ontstaan. De 

kaspositie maakt, dat dit geen problemen geeft voor onze geplande activiteiten in 2014. De begroting 

van 2014 laat een overschot zien van 160€. 

De jaarrekening zou worden gecontroleerd door de heren Theo Rutten en Rogier van de Brekel. Door 

omstandigheden heeft de heer van de Brekel op het allerlaatste moment moeten afzeggen, hierdoor 

heeft de heer Rutten de kascontrole alleen uitgevoerd. De vergadering ging hiermede akkoord. De 

heer Rutten gaf ten overstaande van de vergadering de penningmeester Hein Leurs decharge voor 

het kasjaar 2013, de vergadering dankte Hein Leurs met een applaus.  

 

De nieuwe kascontrole commissie bestaat volgend jaar uit de leden Theo Rutten en Gerrit 

Oosterdorp, met als reserve Jo Coenen. 

De aftredende en herkiesbare bestuursleden zijn dit jaar Ralph Houtvast en Gied Rienstra. 
Er heeft zich geen van de leden aangemeld als nieuw bestuurslid, zodoende blijven Ralph 
Houtvast en Gied Rienstra voor een nieuwe periode van 3 jaar bestuurslid van LZL. 
 

Van de rondvraag werd geen gebruik gemaakt. De voorzitter bedankte de leden voor  het 

vertrouwen en interactie tussen  het bestuur en leden en bedrijven, en wenst  iedereen veel succes 

toe. 

 

 

Hierna werden een aantal groepjes gevormd en kregen wij een rondleiding door het Roda stadion. 

De officiële naam is sportvereniging Roda Juliana Combinatie Kerkrade, opgericht 27 juni 1962. Het 

stadion heeft een capaciteit van 21500 personen. Een geweldig stadion met prima plaatsen op de 

tribunes. Na afloop van de rondleiding werd er onder het genot van een drankje/hapje in hun 

stamcafé nagepraat. Een goede afsluiting van onze jaarvergadering. 

 



 

 

Opgesteld door Jan van der Schaft. 


